
Saksprotokoll i hovudutval for samferdsel og mobilitet -  23.03.2021 
 
Utvalsleiar Jannicke Bergesen Clarke (A) reiste spørsmål kring eiga habilitet, då ho er varamedlem 
i styret til Skyttel AS. Nestleiar Marthe Hammer (SV) leia møtet ved behandling av Bergesen 
Clarke sin habilitet. Utvalet vedtok samrøystes at Bergesen Clarke var habil til å ta del i 
saksbehandlinga. 
 
Trym Aafløy (FNB) reiste spørsmål kring eiga habilitet, då han er styremedlem i Skyttel AS. Utvalet 
vedtok samrøystes at Aafløy var inhabil, jf. forvaltningslova § 6 (1) bokstav e nr. 2.  
 
Frank Willy Djuvik (Frp) sette fram slikt forslag: 
 

«Nytt punkt:  
 
Fylkesutvalet vil påpeike at det er uaktuelt for Vestland fylkeskommune å hente ut utbytte 
av selskapet, og ber eigarrepresentantane følge dette opp ovanfor generalforsamlinga i 
Skyttel.» 

 
Avrøysting 
 
Det var 14 medlemer til stades. 
Djuvik sitt forslag fekk 2 røyster (Frp) og fall. 
Innstillinga vart vedteke mot 2 røyster (Frp). 
 
Innstilling til fylkesutvalet 
 
Fylkesutvalet vedtek eigarstrategi for Skyttel AS slik han føreligg, jf. vedlegg. 


